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Homework for Reception-Advanced (RCA) Level  الواجب البيتي للمستوى التمهيدي المتقدم 

Date due: 18/05/2025 18/5/2025: تاريخ التسليم 

 

 ( Arabic Languageاللغة العربية )
 

   لترسيخ الفهم والإستيعاب. حل التمارين أدناه ❖

❖ Do the exercises below to consolidate comprehension. 

 

 لغرض التمرين على كتابته:  (و)  واوكتابة حرف الإملأوا الجدول أدناه ب :الأول التمرين 

Exercise 1: Practice writing the letter Wow (و) in the table below: 

 
 

 

 المكتوبة لغرض التمرين على كتابتها:  كلمات : إملأوا الجدول أدناه باللثاني االتمرين 

Exercise 2: Practice writing the words in the table below: 
 

فــرو وجــه
......... ............................... ..............  ......... ............................... ..............  

......... ............................... ..............  ......... ............................... ..............  

......... ............................... ..............  ......... ............................... ..............  

......... ............................... ..............  ......... ............................... ..............  



 

  :بالصورة التي يبدأ إسمها به   أدناه حرفكل  واصل :ثالثلتمرين الا

Exercise 3: Join each letter below to the picture that its name start with:   

 

 : ما بينها  ألوان الصور أدناه وصلوا تعرفوا على التمرين الرابع:  

Exercise 4: Recognize the colours of the pictures below then join between them: 

 



 

 : مع الصورة التي تمثلها  كل رقم واصل ثم  أدناه عدوا الأشكال :خامسلالتمرين ا

Exercise 5: Count the patterns below then join each number with the picture that represent it:  
 

 

مع إعطاء المعاني باللغة   مستعيناً بالصور  )و(  الواو  بالشكل المناسب لحرفأكملوا الكلمات التالية    :سادسلالتمرين ا

 : الإنكليزية تحتها 

Exercise 6: Complete the following words with the appropriate pattern of letter Wow (و)  

using the pictures to help and write the meaning in English under each one of them: 

 

 زة... ... رقة ..... سادة ..... لــد ..... ..... جـر

     

  

 
  

 

 

 .يمكنكم مشاهدة فيديوهات مع شرح مفصل لكافة أشكال الحروف العربية من على موقع المدرسة على الرابط التالي
http://www.babylonacademy.org/main/index.php/en/support/students-support/arabic-alphabets-main-menu?id=129 

Videos for all patterns of all Arabic letters and detailed explanation can be found on our school website at the link above. 

http://www.babylonacademy.org/main/index.php/en/support/students-support/arabic-alphabets-main-menu?id=129

